



CONSULATE GENERAL OF THE UNITED STATES  
**JERUSALEM**

## U.S. Presidential Summit on Entrepreneurship

**Page 2-** Youtube - Reports and Interviews

**Page 3-** Remarks

**Page 4-** Fact Sheets

**Page 5-** Secretary's Initiatives

**Page 6-** Selected Articles

### **Social Media:**

[www.facebook.com/UsConGenJerusalem](http://www.facebook.com/UsConGenJerusalem)

[www.twitter.com/USCGJerusalem](http://www.twitter.com/USCGJerusalem)

[www.youtube.com/UsConGenJerusalem](http://www.youtube.com/UsConGenJerusalem)

<http://alumni.state.gov>

### **Electronic Media:**

<http://jerusalem.usconsulate.gov>

<http://arabic.jerusalem.usconsulate.gov>

<http://gaza.usvpp.gov>

<http://arabic.gaza.usvpp.gov>

[UsConGenJerusalem@state.gov](mailto:UsConGenJerusalem@state.gov)

**To subscribe to this Weekly Mailing list, please send an email to [UsConGenJerusalem@state.gov](mailto:UsConGenJerusalem@state.gov).**

**Thank You,**

The April 26–27 conference — A New Beginning: The Presidential Summit on Entrepreneurship — builds on President Obama's June 4, 2009 [speech](#) to the Muslim world in Cairo. He promised to host a summit on entrepreneurship "to identify how we can deepen ties between business leaders, foundations and social entrepreneurs in the United States and Muslim communities around the world."



بني مؤتمر قمة الأعمال التجارية الذي عقد خلال الفترة من 26 إلى 27 نيسان تحت شعار "بداية جديدة: قمة رئاسية حول مشاريع الأعمال التجارية الحرة" على خطاب الرئيس أوباما الذي وجهه إلى العالم الإسلامي من القاهرة يوم 4 حزيران/يونيو 2009. وقد وعد حينها باستضافة قمة حول الأعمال التجارية الحرة "لتحديد كيفية تعميق العلاقات بين قادة الأعمال التجارية والمؤسسات وأصحاب المشاريع الاجتماعية في الولايات المتحدة وفي المجتمعات الإسلامية في جميع أنحاء العالم."



## President Obama

The United States is launching several new exchange programs. We will bring business and social entrepreneurs from Muslim-majority countries to the United States and send their American counterparts to learn from your countries. So women in technology fields will have the opportunity to come to the United States for internships and professional development. And since innovation is central to entrepreneurship, we're creating new exchanges for science teachers. [Read more...](#)

فستطلق الولايات المتحدة عدة برامج جديدة للتبادل. فسوف نستقدم رواد أعمال تجارية ورواد مشاريع اجتماعية من بلدان ذات غالبية مسلمة إلى الولايات المتحدة فيما سنوفد نظراءهم الأميركيين للتعلم من بلدانكم. وهكذا ستتاح الفرصة للنساء العاملات في مجالات تكنولوجية ليحضرن إلى الولايات المتحدة للمشاركة في برامج تدريب وتطوير مهنية. ولأن الابتكار جزء أساسي من ريادة الأعمال فإننا سنؤسس برامج تبادل جديدة لمدرسي العلوم. [المزيد...](#)

## Secretary Clinton

Entrepreneurship is a way of looking at the world and seeing not just obstacles, but opportunities; not just the world as it is, but the world as it could be, and then having the confidence, the determination, and the resources to move those worlds closer together. [Read more...](#)

إن ريادة الأعمال هي طريقة للنظر إلى العالم وتبصر الفرص المتاحة، وليس العوائق فحسب، وليس رؤية العالم كما هو بل رؤية العالم كما يمكن أن يكون، ومن ثم تكون لديكم الثقة بأنفسكم، والتصميم، والموارد لتحريك هذين العالمين للاقتراب من بعضهما بدرجة أكبر. [المزيد...](#)

## Commerce Secretary Locke

This summit underscores the President's commitment to pursuing a more comprehensive engagement based on mutual respect, mutual interest, and mutual responsibility. [Read more...](#)

تشدد القمة على التزام الرئيس بالسعي للمشاركة الأكثر شمولية المستندة إلى الاحترام المتبادل، المصلحة المتبادلة والمسؤولية المشتركة. [المزيد...](#)

## Video Remarks





## Presidential Summit on **ENTREPRENEURSHIP**



### **A NEW BEGINNING: PRESIDENTIAL SUMMIT ON ENTREPRENEURSHIP**

The Presidential Summit on Entrepreneurship will highlight the important roles that entrepreneurship can play in expanding opportunity at home and abroad, while deepening engagement among the United States and Muslim communities around the world. It will bring together approximately 250 successful entrepreneurs from more than fifty countries; identify ways to advance economic and social entrepreneurship; build networks among stakeholders in entrepreneurship; and, provide an opportunity to establish partnerships that advance entrepreneurship.

The United States is committed to working with entrepreneurs around the world, including those in Muslim-majority countries and Muslim communities. In addition to partnering with other governments and multilateral organizations, promoting entrepreneurship will require new public-private partnerships. At the Summit on Entrepreneurship, the U.S. Government is pleased to highlight a number of selected programs and partnerships that will help expand mutual understanding and mutual opportunity. Further details regarding these programs and partnerships will be provided by the lead Department or agency supporting them.

#### **More Fact Sheets.**

#### **بداية جديدة: القمة الرئاسية لريادة الأعمال**

ستسلط القمة الرئاسية لرواد الأعمال الأضواء على الأدوار المهمة التي يمكن أن تلعبها ريادة الأعمال التجارية في توسيع الفرص في الداخل والخارج، مع تعميق التعاطي بين الولايات المتحدة والمجتمعات الإسلامية في سائر أرجاء العالم. وستجمع القمة بين نحو 250 رائد أعمال ناجحاً من أكثر من خمسين بلداً، وستحدد الوسائل التي تمكن من دفع عجلة الريادة الاقتصادية والاجتماعية وبناء شبكات التواصل بين أصحاب المصالح المعنيين، فضلاً عن أنها توفر الفرصة لنشوء شركات من شأنها الدفع قدماً بريادة الأعمال التجارية.

إن الولايات المتحدة ملتزمة بالعمل مع رواد الأعمال حول العالم، بمن فيهم أولئك الذين يعيشون ويعملون في البلدان ذات الغالبية الإسلامية ومع الجاليات والمجتمعات الإسلامية. وسيطلب تعزيز ريادة الأعمال، علاوة على الشراكة مع الحكومات الأخرى والمنظمات المتعددة الأطراف، شركات جديدة بين القطاعين العام والخاص. وإن من دواعي سرور الحكومة الأميركية أن تسلط الضوء في قمة رواد الأعمال على عدد من البرامج والشراكات المختارة التي من شأنها أن تساعد في زيادة التفاهم المتبادل والفرص المتبادلة. سيتم توفير معلومات إضافية بشأن هذه البرامج والشراكات من قبل الوزارات أو الهيئات الحكومية الداعمة لكل منها.

#### **بيانات الحقائق**



### **Secretary's International Fund for Women and Girls**

Secretary Clinton [announced](#) the [Secretary's International Fund for Women and Girls](#) on April 28, 2010. The Fund is administered by the [Office of Global Women's Issues](#) and aims to support NGOs working on [women's issues](#).

[Learn more»](#)

[Make a donation»](#)

### **Secretary's Innovation Award for the Empowerment of Women and Girls**

Secretary Clinton [announced](#) the [Secretary's Innovation Award for the Empowerment of Women and Girls](#) on April 28, 2010.

This award seeks to find and bring to scale the most pioneering approaches to the political, economic and social empowerment of women and girls around the globe.

[Learn how to submit your idea»](#)

[Frequently Asked Questions»](#)

### **Secretary's TechWomen Program**

Secretary Clinton [announced](#) the [Secretary's TechWomen Program](#). Selected TechWomen participants will travel to the United States for four-to-six weeks to work with mid-level female employees in various companies in technology hubs like Silicon Valley.



---

**West Bank Entrepreneur Exports Quality Products, Improves Lives**  
**Nasser Abufarha's business committed to fair trade and social progress**

رائد أعمال فلسطيني يصدر منتجات عالية الجودة  
شركة ناصر أبو فرحة ملتزمة بالتجارة العادلة والتقدم الاجتماعي

---

**West Bank Entrepreneur Starts Business with Single Sewing Machine**  
**Fatima Al-Jadaa balances patience and perseverance with Al-Hanna Textiles**

مبادرة في الضفة الغربية تؤسس عملا خاصا بألة خياطة واحدة  
فاطمة الجدع تجمع بين الصبر والمثابرة في عمل منسوجات الهنا

---

**Palestinian Youth Sees Business Opportunity in Entertaining Peers**

سيده أعمال فلسطينية شابة تجد فرصة أعمال في توفير التسلية والترفيه لمواطنيها

---

**Participate in Blogs at America.gov**